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Don't we all get bored of wearing the same outfit over and over 
again sometimes? Today, we are happy to offer you a fascinating 
alternative and present unique reversible fashion by Emily 
Keller. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Emily Keller, originally from NYC, presented her new Fall 2014 
Collection of reversible knitwear (EK Reversible) in the end of 
April. The collection was inspired by reptile patterns, which 
gives all outfits a remarkable and exotic look. EK Reversible is 
dedicated to designing smarter rather than faster, which perhaps 
explains why the brand is so deep design-wise and innovative — 
you may wear Emily Keller inside out and inside again! 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  
 
  
 
 
CitiJ: "Don't we all get bored of wearing the same outfit over and 
over again sometimes? Today, we are happy to offer you a 
fascinating alternative and present unique reversible fashion by 
Emily Keller.” 
 
 
 
 
 
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
有时候我们会因为日复一日常穿同样的着装而苦恼。今天，我们很高
兴向大家介绍与众不同又不失色的Emily	
  Keller的时尚设计。	
  
	
  
Emily	
  Keller，来自纽约的设计师，在4月份发表了其最新的2014秋装
新款（EK	
  Reversible），本系列主打针织品。设计灵感来源于爬行动
物的纹路，赋予了每件设计异样的风情。EK	
  Reversible更追求精准的
设计而非速度，这也解释了为什么这个品牌的设计如此深奥又如此具
有开创性。可以里穿又可以外搭的Emily	
  Keller。	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
	
  
Ci#J:	
  “有时候我们会因为日复一日常穿同样的着装而苦恼。今天，我
们很高兴向大家介绍与众不同又不失色的Emily	
  Keller的时尚设计。”	
  
所有图片来自： Emily	
  Keller	
  
	
  
All images: Courtesy of Emily Keller 




